
 

   

 

 

 

 

Sammanträde med styrelsen i Värmlands Skidförbund 

 

Plats: Idrottens Hus i Karlstad.  

Datum: 2015-09-07 kl.17.30. 

 

Närvarande: Janne Bengtsson, Birgitta Nilsson, Thomas Eriksson, Thore Berglund, 

 Mattias Aronsson och Annika Hofstedt 

 

 

1. Mötets öppnande. 

 Ordförande Janne Bengtsson öppnade mötet och hälsade alla välkomna. 

 

2. Godkännande av dagordning. 

Utsänd dagordning godkändes. 

  

3. Val av mötessekreterare/protokollsjusterare. 

Birgitta Nilsson valdes att föra dagens protokoll. 

Till protokollsjusterare valdes Thomas Eriksson. 

 

4. Föregående protokoll. 

Protokoll från styrelsemöte 2015-06-08 gicks igenom och lades till handlingarna. 

 

5. Kommittérapporter  

 

Snow-team: 

Lördagen den 26 september är det Snow-Team träff kl. 09.00 -16.00. Platsen är KMTI, 

Våxnäs, Karlstad och deltagarna kommer att bjudas på lunch. Anmälan ska ske till resp. 

grenansvarig. 

 

Alpint:  

Alpint har haft fysläger i Kil under hösten.  

Resor till Wittenburg, Juvasshytta och Stubai planeras. Många har redan anmät sig. 

 

Längd: 

Höstläger 3-4 oktober i Torsby tillsammans med Stjerneskolan. Träffen planeras av 

Stjerneskolan tillsammans med Tomas. 

 

6. Ekonomisk rapport 

Bokslutet är klart och Thore gick igenom resultat-och balansräkning som ska överlämnas 

till revisor Tommy Svensson för genomgång. Resultat och balans ska redovisas på 

årsmötet. Budget för 2015-2016 ska göras av Thore och Annika Hofstedt och presenteras 

på årsmötet.     

   

 

 

 

 

 



 

 

7. Övriga frågor: 

 För information meddelade Mattias att Sisu kommer att arrangera en utbildningshelg på 

höstlovet. 

 

 Verksamhetsberättelse från alpint, längd och från ordförande ska skickas till Birgitta senast 

slutet av september för att kunna skrivas in i årsberättelsen som ska presenteras på 

årsmötet. 

 

8.  Nästa styrelsemöte 

Årsmötet är planerat till 15 oktober kl 19.00. Kallelse ska skickas början på vecka 38. 

 

  9.  Avslutning.      

              Ordförande Janne Bengtsson tackade deltagarna och avslutade mötet. 

 

 

Vid protokollet:   Justeras:  

    

 

 

Birgitta Nilsson   Thomas Eriksson 


